

الرقم : 1343 / 106 / 2025

التاريخ : 31 / 12 / 2025

الموافق : 11 / رجب / 1447

تعميم

رقم (204) No

Honorable Members of the ASE**Good Greetings,**

Referring to the ASE's Board of Directors decision dated 12/01/2025, and by virtue of the provisions of Article (22/B) of "Directives of Listing Securities on the ASE" in addition to Article (3/A) of the Directives of the Over-The-Counter Market.

Kindly note that the shares of JORDANIAN MUTUAL FUNDS MANAGEMENT COMPANY (FUND) will be delisted from the ASE as of Sunday 04/01/2026, and the total shares of the company 6 million share/JD shall be allowed for trading at the Over-The-Counter (OTC), with a floated price and according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

بالإشارة إلى قرار مجلس إدارة بورصة عمان المتخذ في جلسته المنعقدة بتاريخ 2025/01/12، واستناداً لأحكام المادة (22/ب) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان وأحكام المادة (3/أ) من تعليمات سوق الأوراق المالية غير المدرجة.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء إدراج أسهم الشركة الأردنية لإدارة الصناديق الاستثمارية (FUND) من بورصة عمان، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأحد الموافق 2026/01/04، والسماح بتداول أسهمها البالغة 6 مليون سهم/دينار في سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، على أن يكون سعر سهم الشركة معوماً، وذلك حسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة Company
141218	FUND	الأردنية لإدارة الصناديق الاستثمارية

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،،،

مازن نجيب الوثائفي/ المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer